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INTERPELACJA o.o? (2 uh

Sprawa: dot. ponownaInterpelacja na odpowiedź Wójta pismem nr RSSA.0003.5.2020

W związku z Pana brakiem precyzji w/z odpowiedzią w piśmie nr RSSA.0003.5.2020 z dn. 30.06.2020r

zwracam się z ponowną Interpelacją na rzeczowe i wyczerpujące odpowiedzi na wcześniejszą Interpelację z

dnia 22.06.2020r nie „Zapytanie” jak Pan to określił. Jednocześnie zwracam się o zachowanie powagijako

Wójt Gminy Sławno i nie wyłapywanie słówek jakie Pan cytuje w w/w piśmie i udaje nieżrozumienie istoty

faktów. Taki stan i taki poziom odpowiedzi na Interpelację Radnego nie przystoi Stanowisku Wójta. Jeśli

jednak nie zrozumiał Pan intencji pytania to z przyjemnością informuję, że Pan jako Wójt działa w imieniu

Gminy Sławno a nie osobno. Zresztą sam Pan to określa w w/w piśmie „reprezentuje wspólnotę samorządową

Gminy Sławno”, „jako organ wykonawczy”.

Dodatkowo w każdym pytaniu zażądałem dokumentacji stwierdzające fakty i jej nie otrzymałem.

Zatem:

1) Wnoszę o wyjaśnienia jak doszło do przejęcia działki nr 774/4 (wcześniejszy nr 774/2) bez udziału

mieszkającej tam Rodziny. Proszę przedstawić dokumentację.

2) Jeśli tak jak Pan twierdzi w w/w piśmie, że nr działki został zmieniony przy podziale to wnoszę o

przedstawienie stosownej dokumentacji na tą okoliczność.

3) Nadal brak jest odpowiedzi na pytanie w w/w Interpelacji.

Zatem Ponownie wnoszę o odpowiedź: Z kim Pan planował i z kim planuje do tej pory jakąkolwiek realizacje

zadań gminnych związanych z lokalem mieszkalnym. Proszę na tą okoliczność przedstawić wszelką

dokumentację.

Podpowiadam, że do tej pory Radnym Gminy Sławno nie zostały przedstawione żadne plany co do

przedmiotowej posiadłości.

Z poważaniem


